

Mødereferat: *Afdelingsbestyrelsen – afd. 12*
Tilstede: *Birthe, Ruth, Arne*
Referent: *Arne*

// Møde dato: 06/02-2024

Næste møde

- *29/4-24 kl. 16.00 hos Birthe*
(markvandring, evaluer arbejdsdag, sommerfest)

Referat

- Hjertestarter kursus i afd. [**Ruth** kontakter Christa]
- Bestil container i relation til arbejdsdagen 21/4 [**Birthe**]

Fra tidligere

- Trådnet på kældervinduer – *bestyrelse bør lave forslag*
- Metal-sider på det tidligere affaldsskur [*Birthe har informeret Ebbe*]
- Forslag om at gennemgå / opdatere afd. vedtægter – *i 2024*
- Brandslukker er fjernet fra grillhytten
- **Sommerfuglebuske** – *2019, aftalt med Jesper – kan startes til forår 24 [**Birthe**]*
Sommerfuglebuske – *dyrt at etablere/vedligeholde. Måske arbejdslørdag i foråret?*
- **Petanque baner** – *2020, udskydes til forår 2024 pga øvrige aktiviteter*

Aftalte Søbo arbejder

- *2023: Ekstra cykelstativ v opg 23-25. Vedtaget, laves efter stilladser væk*
- *2024: Fjerne fliser og så græs eller biodiversitet (lille fliseareal bag 7-9)*
- *2024: Fjerne træer mellem P-plads/blokke (15-29)*
- *2024: Etabler cykelskur foran 23-29*
- *2024: nyt sand i sandkasser*

Næste markvand

- Skal bump males?
- Beplantning?
- Lav forslag om 3 pumper og pumpebrønde i kælder (9-13) [**Arne**]
- evt også sætte prop i trin i kælderen (9-13)
- Male gulv i gildesal

Emner til årlige afd.møde

- *Forslag om at have- og aktivitets-udvalg søger om et rådighedsbeløb v. mødet*